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Spørgsmål nr. S 537 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 15. januar 2020 
 

Til: Børne- og undervisningsministeren  

Dato: 10. januar 2020 

Stillet af: 

Medspørger: 

Ellen Trane Nørby (V) 

Anni Matthiesen (V) 

Mener ministeren, at det er rimeligt, at der fortsat er markant forskel på 

størrelsen af taxametertilskud til de forskellige typer af 

ungdomsuddannelser, og at de erhvervs- og handelsorienterede gymnasiale 

uddannelser modtager et mindre taxametertilskud på en række områder, og 

vil regeringen forpligte sig til at ændre det i en kommende taxameterreform? 

(Spm. nr. S 537). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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